
Rada Miejska Gminy Lubomierz 
Radni - Sesja 

Protokół nr XXI/2020 

XXI Sesja w dniu 28 maja 2020 roku odbyła się w formie zdalnej. 

Obrady rozpoczęto 28 maja 2020 roku o godz. 12:00, a zakończono o godz. 14:30 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Tadeusz Andruszków 

2. Krystyna Andrzejczak 

3. Aron Bogusz 

4. Radosław Chorążyczewski 

5. Anna Kalińska 

6. Mariusz Kozłowski 

7. Anna Mielniczyn 

8. Roman Moskwa 

9. Alicja Murawska 

10. Krzysztof Mytych 

11. Wojciech Nowicki 

12. Małgorzata Pasierbska 

13. Michał Pater 

14. Dariusz Penkala (zalogowany w systemie, w dalszej części obrad sesji). 

Nieobecny: 

 

Marcin Zając. 

Lista obecności. Załącznik nr 1. 

Ad.1.   

                                                                                                                                                             

Otwarcie XXI Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz nastąpiło przez Przewodniczącego 

Rady Miejskiej Gminy Lubomierz Michała Patera. Kolejna sesja odbywała się w formie 

online z uwagi na sytuację związaną z zapobieganiem i zwalczaniem zakażeniem wirusem 

SARS – COV – 2 oraz rozprzestrzenianiem się choroby wywołanej tym wirusem.  

W sesji uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego składu Rady stanowi kworum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 
 

 

Ad.2       

Przedstawienie porządku obrad przez Przewodniczącego Rady Miejskiej Gminy                     

Michała Patera. 
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Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie XXI Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu  z XX Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. 

4. Przedstawienie wniosków wypracowanych przez komisje stałe Rady MG Lubomierz na 

    posiedzeniach w formie zdalnej w miesiącu maju br. 

5. Informacja Komisji Rewizyjnej z realizacji wniosków wypracowanych między sesjami 

6. Sprawozdanie z pracy Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz w okresie między sesjami. 

7. Informacja z pracy Radnego Powiatowego w okresie między sesjami. 

8. Założenia na temat organizacji placówek oświatowych w roku szkolnym 2020/2021.   

9. Dyskusja. 

10. Sprawozdanie z działalności Gminnego Żłobka „Wojtusiowa Kraina” w Wojciechowie. 

11. Dyskusja. 

12. Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi,         

      wykorzystanie funduszu sołeckiego i inicjatywy lokalnej.   

13. Podjęcie uchwały w sprawie:  

   -  określenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg, których zarządcą jest 

       Burmistrz Gminy i Miasta Lubomierz,       

   -  przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy i Miasta 

       Lubomierz,  

   -  sprawie zmian budżetu na 2020 rok.  

14. Zapytania i interpelacje. 

15. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

16. Sprawy różne. 

17. Zamknięcie obrad sesji.  
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Przewodniczący Rady MG Michał Pater zgłosił zmiany do porządku obrad sesji,                                  

o wprowadzenie po pkt 3 pkt „4. Założenia na temat organizacji placówek oświatowych                     

w roku szkolnym 2020/2021 i pkt 5.Dyskusja”, następnie pkt „6. Sprawozdanie z działalności 

Gminnego Żłobka "Wojtusiowa Kraina" w Wojciechowie i  pkt „7. Dyskusja”, po czym 

kolejne punkty, wynikające z porządku obrad. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przedstawienie porządku obrad.                                                                                                                       

W momencie przystąpienia do głosowania zalogowanych w programie E/sesja                                       

było 13 radnych. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, 

Krzysztof Mytych, Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater. 

NIEOBECNI (2) 

Dariusz Penkala, Marcin Zając. 

 

Ad.3                                                                                                                                                          
Przyjęcie protokołu z XX Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z XX Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, 

Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Mytych. 

NIEOBECNI (2) 

Dariusz Penkala, Marcin Zając. 

 

Ad.4 i 5                                                                                                                                                                           

Założenia na temat organizacji placówek oświatowych w roku szkolnym 2020/2021. 

odbywa się w systemie zdalnym. 

Dyrektor Zespołu Szkół Joanna Paśko – Sikora – ze względu na specyfikę sytuacji  

informacja pełna zostanie przedstawiona we wrześniu (informacja wstępna).                                

Materiał w załączeniu. Załącznik nr 2.    
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W szkole (po odejściu klas trzecich) kształci się 169 uczniów (w tym 45 uczniów z Ukrainy). 

Do klas I planowany jest nabór 66 osób (26 do LO, 20 do Technikum i 20 do Branżowej 

Szkoły I stopnia). Do klasy I Technikum mamy 10 osób zainteresowanych przyjęciem do 

szkoły. Uczniowie zostaną podzieleni na 13 oddziałów. Nabór elektroniczny rozpocznie się 

od 15 czerwca i potrwa do 4 sierpnia 2020 r. W placówce zatrudnione są 54 osoby.                                                                                                                            

Oferta edukacyjna przedstawia się następująco:                                                               

LICEUM:                                                                                                                                            

KLASA GRANICZNO – OBRONNA,                                                                                           

KLASA ARTYSTYCZNA,                                                                                                             

KLASA LOTNICZA,                                                                                                                           

KLASA POLICYJNA.                                                                                                              

TECHNIKUM:                                                                                                                                             

klasa o kierunku: TECHNIK TURYSTYKI WIEJSKIEJ.                                                                                

BRANŻOWA SZKOŁA I STOPNIA :                                                                                               

KLASY WIELOZAWODOWE – młodociani pracownicy kształcący się u pracodawców i 

uczniowie w zawodzie kucharz (warsztaty szkolne w internacie).                                                                 

Internat posiada 115 miejsc noclegowych, zakwaterowanych 85 osób, 30 wolnych miejsc. 

Zobaczymy, jak będzie przebiegać termodernizacja, liczba miejsc w internacie może ulec 

zmianie. 

Dyrektor Szkoły Podstawowej Teresa Śliwińska – w placówce zatrudnieni są nauczyciele                

w wymiarach: pełnozatrudnieni – 11 osób (13,53 etatu), niepełnozatrudnieni – 7 osób (2,32 

etatu).  W Oddziale Przedszkolnym pracuje 1  nauczyciel, pracownicy administracji -  główna 

księgowa + kadry (1 etat), sekretarz szkolny (1 etat), pracownicy obsługi: - 2 sprzątaczki – 1,5 

etatu (0,75 i 0.75), konserwator  (0,75).                                                                                                                                          

Materiał w załączeniu. Załącznik nr 3.                                                                                                                                                           

W klasach od 1 do 9 kształci się 86 uczniów, 17 dzieci uczęszcza do przedszkola, ogółem 103 

osoby. W szkole funkcjonuje świetlica, w której odbywają się zajęcia edukacyjne dla około 

50 uczniów. Na terenie placówki działa punkt wydawania posiłków z jadalnią (posiłki są 

odpłatne, jak również dofinansowane przez MGOPS) około 35. Realizowane są  dodatkowe 

programy. „Szklanka mleka”, „Owoce i warzywa w szkole”, „Fluoryzacja zębów (kl. I – III), 

„ Dolnoślązak umie pływać”, „Szkolny Klub Sportowy”. Obiekt szkoły i warunki lokalowe 

znajdują się w dobrym stanie technicznym. W obecnej sytuacji związanej z pandemią, nauka 

odbywa się w systemie zdalnym. 

Dyrektor Zespołu Szkolno – Przedszkolnego  Marek Kozak -  Szkoła Podstawowa wraz             

z Przedszkolem od 3 lat tworzy Zespół Szkolno – Przedszkolny.  Do Przedszkola Miejskiego 

należy również oddział filialny w Wojciechowie.                                                                                           

Materiał w załączeniu. Załącznik nr 4.   W nowym roku szkolnym 2020/2021 w placówce 

będzie zatrudnionych 49 nauczycieli, będą kształcić 336 uczniów w 17 oddziałach oraz 117 

wychowanków w 5 oddziałach przedszkola. W obecnym roku szkolnym z uwagi na pandemię 

koronawirusa od  12 marca br. zostały zawieszone zajęcia w szkole i przedszkolu. Decyzją 

Ministra Edukacji Narodowej od 26 marca 2020 r. rozpoczęła się nauka zdalna. Dla uczniów 

borykających się z brakiem komputerów szkoła wypożycza laptopy.                                                           

Nauka przebiega bez większych przeszkód.  Egzamin uczniów klas ósmych odbywać się 

będzie w szkole w dniach 16 – 18 czerwca 2020 r.                                                                                                                                                                   

Od 1 września będzie kontynuowany dwuletni projekt unijny „Lepszy start – rozwijanie 

kompetencji w Gminie Lubomierz”.   
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W ramach kolejnego projektu placówka otrzymał 13 laptopów.  W tym tygodniu odbyły się 

konsultacje dla uczniów klas ósmych. Trwają przymiarki do uruchomienia konsultacji dla 

pozostałych uczniów. 

Radna Anna Kalińska – zapytała – czy planowane są otwarcia przedszkoli? 

Dyrektor Zespołu Szkolno – Przedszkolnego  Marek Kozak -  odpowiedział – w tej 

kwestii rozmawiał z osobą decyzyjną – Panem Burmistrzem. Niestety nie ma dużego 

zainteresowania otwarciem placówki. Ludzie obserwują zagrożenia epidemiologiczne, nie 

chcą ryzykować. W przypadku zagrożenia, wszyscy podlegamy kwarantannie (personel, 

dzieci i rodzice). 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – jeśli ze strony rodziców byłaby taka wola, to byłoby 

brane pod uwagę. 

Wiceprzewodniczący Rady MG Mariusz Kozłowski – odniósł się do kwestii technicznych. 

Czy jest wystarczająca ilość sprzętu, czy jest dobra łączność? 

 Dyrektor Zespołu Szkolno – Przedszkolnego  Marek Kozak  - Z Urzędu otrzymaliśmy 

dodatkowe laptopy. Ogólnie wydaliśmy 26 laptopów. Jeśli jest potrzeba , to przyjeżdżają 

rodzice i podpisują dokumenty dot. wypożyczenia sprzętu. Wszystko przebiega bez zakłóceń 

(na miarę naszych potrzeb). Możliwy jest kontakt  z rodzicami i uczniami poprzez  Librusa. 

Przewodniczący RMG Michał Pater podziękował dyrektorom szkół za przygotowanie                         

i przedstawienie informacji.                                                                   

 Ad.6 i 7  

                                                                                                                                             

Sprawozdanie z działalności Gminnego Żłobka "Wojtusiowa Kraina" w Wojciechowie 

przedstawiła Dyrektor Agnieszka Trzeciak - Wolska.                                                                                                   

Materiał w załączeniu. Załącznik nr 5,6 i 7.                                                                                                 

Placówka funkcjonuje od dnia 04 lutego 2019 roku, dysponuje 25 miejscami (pełne 

obłożenie).                                                                                                                                  

Uczęszczające dzieci z terenów:                                                                                                                                       

Wojciechowa - 6,                                                                                                                            

Lubomierza – 9,                                                                                                                                            

Milęcic – 1,                                                                                                                                            

Maciejowca – 1,                                                                                                                            

Popielówka – 1,                                                                                                                                      

Rębiszowa – 1,                                                                                                                                          

Grudzy – 2,                                                                                                                                           

Pasiecznika – 2,                                                                                                                                           

Olesznej Podgórskiej – 1,                                                                                                                                                                    

Barcinka – 1.                                                                                                                                

Rekrutacja na rok 2020/2021 jeszcze się nie odbyła z uwagi na zagrożenie epidemiologiczne. 

Żłobek jest placówką działającą nowocześnie i twórczo, stosującą innowacyjne i nowoczesne 

metody pracy z dziećmi.     
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Kadrę stanowią: 3 opiekunki dziecięce (w wymiarze całego etatu), 1 opiekunka na umowę 

zlecenie, woźna (cały etat), księgowa na ½ etatu, konserwator (umowa zlecenie), palacz 

(umowa zlecenie), pielęgniarka (umowa zlecenie, 3 godziny tygodniowo). Posiłki dla dzieci 

są przywożone z kuchni Przedszkola w Lubomierzu. W Żłobku realizowane są tygodnie 

tematyczne Pozyskiwane są materiały, czy wykonywane prace przez sponsorów (lista jest 

bardzo długa). Z uwagi na liczne zalecenia Głównego Inspektora sanitarnego musimy 

sprostać wielu dodatkowym zadaniom. Koszty wygenerowane na realizację działań zostały 

wyliczone.                                                                                                                                                                                                          

Wg wytycznych liczebność dzieci, to na 1 dziecko musi przypadać 4 m2 powierzchni.                      

W przypadku Żłobka będzie to liczba 10 dzieci i 2 opiekunek.  Z dniem 30 czerwca br. ruszy 

rekrutacja na kolejny rok. 

Wiceprzewodniczący RMG Mariusz Kozłowski – czy wśród rodziców została 

przeprowadzona ankieta w zakresie funkcjonowania żłobka? Jaka grupa rodziców wyraziła 

zainteresowanie?  

Dyrektor Żłobka „Wojtusiowa Kraina” Agnieszka Trzeciak – Wolska – osobiście 

dzwoniłam do rodziców. Zainteresowanych otwarciem placówki było  9 – 10 osób. 

Wiceprzewodniczący RMG Mariusz Kozłowski – kiedy nastąpi obowiązek przyjmowania 

dzieci do żłobka ? 

Dyrektor Żłobka „Wojtusiowa Kraina” Agnieszka Trzeciak – Wolska – my nie możemy 

otworzyć żłobka bez posiłków dla dzieci. Musiałaby zostać uruchomiona kuchnia. 

Przynoszenie własnych prowiantów nie może funkcjonować. Wszystko leży w gestii 

burmistrza. 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – zapytał – czy pośród tych rodziców, wyrażających akces 

oddania dziecka do żłobka są osoby pracujące, czy nie pracujące? 

Dyrektor Żłobka „Wojtusiowa Kraina” Agnieszka Trzeciak – Wolska – pośród tych osób 

9 jest aktywnych zawodowo. 

Przewodniczący RMG Michał Pater – ogłosił 10 min. przerwę w godz. 12:45 – 12:55. 

Godz. 12:55 – wznowienie obrad. 

Radna Krystyna Andrzejczak – czy za okres nieczynnego żłobka pobierane są opłaty? 

Dyrektor Żłobka „Wojtusiowa Kraina” Agnieszka Trzeciak – Wolska – decyzją Pana 

Burmistrza opłaty nie są pobierane za ten okres. 

Ad.8                                                                                                                                         

Na posiedzeniach w formie zdalnej w miesiącu maju br. -  komisje stałe Rady MG Lubomierz  

nie wypracowały wniosków. 
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Ad.9                                                                                                                                                              

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Alicja Murawska przedstawiła informację  Komisji 

Rewizyjnej z realizacji wniosków wypracowanych między sesjami. 

1. O wstrzymanie kosztownego druku gazety „Sami Swoi” i utworzenie gazety  

internetowej, którą prowadziłoby Lubomierskie Centrum Kultury. 

Druk gazety został wstrzymany. 

 

2. Przesunięcie z planu pracy z miesiąca maja kontroli Straży Miejskiej na późniejsze  

miesiące po ustaniu epidemii. 

Kontrola Straży Miejskiej została przesunięta z planu pracy na okres późniejszy, po ustaniu 

pandemii. 

 

Radna Anna Kalińska – w takiej sytuacji należałoby podziękować osobie redagującej gazetę 

za pracę i całemu zespołowi redakcyjnemu. 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – oczywiście podziękujemy za pracę pani redaktor, 

podczas kolejnej zwyczajowej sesji. Pani redaktor była na rozmowie, została poinformowana 

o wstrzymaniu druku gazety i utworzeniu gazety internetowej. 

Radna Krystyna Andrzejczak – zapytała, czy internetowa gazeta „Sami Swoi” już 

funkcjonuje. 

Przewodniczący RMG Michał Pater – na razie tworzymy blog i nagrywamy filmiki                            

o atrakcjach turystycznych Lubomierza. Gazeta internetowa jeszcze nie funkcjonuje. Uczymy 

się i zmierzamy w kierunku utworzenia gazety internetowej. 

 

Ad.10                                                                                                                                     

Sprawozdanie z pracy Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz w okresie między sesjami 

tj. za okres od 01 maja do 28 maja 2020 r. przedstawił Burmistrz Gminy i Miasta Marek 

Chrabąszcz.                                                                                                                                       

Materiał w załączeniu. Załącznik nr 8. 

 

Wydano następujące zarządzenia: 

Zarządzenie NR 40/2020 Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz z dnia 13 maja 2020 r.                     

w sprawie przekazania sołectwu składników mienia gminnego do użytkowania i korzystania, 

Zarządzenie NR 41/2020 Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz z dnia 15 maja 2020 r.                  

w sprawie dzierżawy nieruchomości w drodze przetargowej na okres 3 lat, 

Zarządzenie NR 42/2020 Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz z dnia 21 maja 2020 r.                    

w sprawie zbycia nieruchomości z terenu Gminy Lubomierz, 

Zarządzenie NR 43/2020 Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz z dnia 25 maja 2020 r.                      

w sprawie obniżenia ceny wywoławczej w czwartym przetargu na zbycie nieruchomości 

zabudowanej, 
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Zarządzenie NR 44/2020 Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz z dnia 25 maja 2020 r.                    

w sprawie ustalenia rozkładu i wymiaru czasu pracy pracowników Urzędu Gminy i Miasta 

Lubomierz. 

Radna Anna Kalińska – zapytała o spotkanie  w dniu 11.05.br. z przedstawicielem 

Stowarzyszenia Przyjaciół Lubomierza oraz wykonawcą prac w parku klasztornym odnośnie 

omówienia prac końcowych inwestycji, o podanie szerszej informacji. 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – Stowarzyszenie Przyjaciół Lubomierza zleciło prace 

związane z projektem. Ten obiekt powinniśmy przejąć, żeby o niego dbać. Wg nas prace nie 

zostały zakończone. Spotkaliśmy się z prezesem Stowarzyszenia i z wykonawcą w celu 

omówienia szczegółów dot. zadbania o teren. 

Radna Anna Kalińska –  zapytała o spotkanie  w dniu 11 maja br. z burmistrzem Wlenia                       

w sprawie podpisania listu intencyjnego dotyczącego zagospodarowania Jeziora 

Pilchowickiego. 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – jest to pomysł Burmistrza Wlenia - Artura Zycha, aby 

gminy weszły w program budowania ścieżek rowerowych w kierunku Jeziora 

Pilchowickiego. 

Radna Anna Kalińska – zapytała o spotkanie w dniu 12 maja br. z proboszczem Erwinem 

Jaworskim, dyrektorem LCK oraz prezesem Stowarzyszenia „Klasztor  Lubomierz”                       

w sprawie organizacji turystycznej na terenie miasta oraz lokalizacji nowego muzeum. 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – gmina przejęła ekspozycje „Liczyrzepy”, padła 

propozycja, aby pomieszczenia na plebani (po lewej stronie) były wykorzystane dla potrzeb 

muzealnych. 

Radna Anna Kalińska – odniosła się do spotkania w dniu 26 maja br. w sprawie podpisania 

umowy użyczenia nieruchomości na realizację zadania „Restauracja i rewitalizacja 

dziedzictwa kulturowego w Gminie Lubomierz” w Programie „Kultura działanie  „Poprawa 

zarządzania dziedzictwem kulturowym” z księdzem proboszczem Erwinem Jaworskim.  

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – w tym przypadku chodzi o projekt norweski, część tej 

działki przynależy do Parafii Rzymskokatolickiej w Lubomierzu. Na czas realizacji projektu 

działka powinna być wydzierżawiona. 

Radna Krystyna Andrzejczak – zapytała – czy dzierżawa działki jest płatna, czy bezpłatna? 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – dzierżawa działki jest bezpłatna. 

Wiceprzewodniczący RMG Mariusz Kozłowski – zapytał o:                                                                           

- spotkanie w dniu 8 maja br. z notariuszem w sprawie rozwiązania spółki gminnej Lubomierz      

„Polski Solar Energetyka Odnawialna Sp. z o.o., 

- spotkanie  w dniu 25 maja br. z prezesem Klubu Sportowego „Stella  w sprawie     

finansowania sportu w II półroczu 2020 r., 
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- spotkanie z notariuszem w celu sprzedania nieruchomości, której działki? 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – odbyły się 2 spotkania u notariusza w celu sporządzenia 

aktów notarialnych i wystąpienia do sądu o likwidację spółki, zgodnie z przepisami. 

Spotkanie z prezesem Klubu Sportowego „Stella” dotyczyły budżetu na działalność. 

Pierwotna propozycja uległa zmianie. Opłaty, które miały być uiszczone do końca maja 

musiały być zrealizowane.                                                                                                                  

Chodziło o działkę za marketem  „Dino”. Należało dostarczyć zgodę KOWR-u w celu 

sprzedaży. Ponadto sprzedano 2 mieszkania komunalne, których najemcy wystąpili o wykup. 

Zostały sporządzone akty notarialne. 

Radna Krystyna Andrzejczak – uważa, że należałoby zaprosić osobę odpowiedzialną za sport 

na posiedzenie komisji, aby uzyskać większy zasób informacji w zakresie klubu sportowego. 

Radny Krzysztof Mytych – zapytał o ścieżkę rowerową na trasie Lwówek Śląski                       

– Lubomierz. 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – ścieżka rowerowa jest niezakończona. Powiat będzie 

występował do ZIT-u o środki finansowe. 

Radny Krzysztof Mytych – odniósł się do możliwości odbioru opakowań po nawozach od 

rolników przez Spółkę ARDY, ( należałoby zasięgnąć więcej informacji w celu 

rozpropagowania ). Firma, która sprzedaje nawozy jest zobowiązana do odbioru opakowań. 

Radna Krystyna Andrzejczak – zapytała - jak często odbywa się przegląd inwestycji, 

związanych z rewitalizacją? W nawiązaniu do udziału burmistrza w przeglądzie 

gwarancyjnym rewitalizowanych obiektów w dniu 13 maja br.? 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – odpowiedział – wszystkie obiekty związane                                       

z rewitalizacją są objęte gwarancją. W umowie został zawarty termin – raz na pół roku 

powinien się odbyć przegląd tych inwestycji, w którym uczestniczą: inspektor nadzoru, 

przedstawiciel Referatu Technicznego, inwestor i burmistrz. 

Radna Anna Kalińska – odniosła się do utylizacji materiałów rolnych. W Gminie Gryfów 

Śląski – w Wieży odbierane są, ale jest to płatne – od  1 tony – koszt 900,00 zł. 

Ad.11.                                                                                                                                           

Informacja z pracy Radnego Powiatowego w okresie między sesjami – nie została 

przedstawiona przez Pana Wiesława Ziółkowskiego. Mimo przegłosowanego wniosku 

radnych o przedstawianie informacji pisemnej w powyższym zakresie.                                           

Przewodniczący Rady MG Michał Pater – radny powiatowy nie złożył informacji w formie 

pisemnej, ani elektronicznej.                                                                                                           

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – na dzisiejszej sesji radny powiatowy jest nieobecny                       

z uwagi na wykonywane obowiązki w Powiecie Lwóweckim.                                                                 

Radna Krystyna Andrzejczak – wskazany byłby kontakt z radnym powiatowym. Od jakiegoś 

czasu nie mamy żadnej informacji o pracy radnego powiatowego, a należałoby przedstawić 

choćby informację pisemną. 
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Ad.12                                                                                                                                          

Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi, 

wykorzystanie funduszu sołeckiego i inicjatywy lokalnej – forma pisemna została 

przedstawiona. Materiał w załączeniu. Załącznik nr 9. 

 

Radna Anna Kalińska – przypomniała Pani Skarbnik o zweryfikowaniu informacji wydatków 

w ramach Funduszu Sołeckiego za wykonanie tabliczek (które zostały już wykonane). 

Wiceprzewodniczący RMG Mariusz Kozłowski -  zapytał o wolne środki z przeznaczeniem 

na wykonanie (wymiana) wiaty przystanku autobusowego w Wojciechowie, czy w dalszym 

ciągu są zagrożenia płynności finansowej budżetu Gminy? 

Skarbnik GiM Elżbieta Jaśkiewicz – na dzień dzisiejszy nie mamy zachowanej płynności 

finansowej Gminy. Próbujemy podjąć różne działania. 

Wiceprzewodniczący RMG Mariusz Kozłowski -   może za dwa lub trzy miesiące sytuacja 

będzie inna, wówczas będzie można temat zrealizować. 

Skarbnik GiM Elżbieta Jaśkiewicz – proszę złożyć wniosek i określić termin realizacji,                     

a przede wszystkim należy przeprowadzić konsultacje. 

 

Ad.13                                                                                                                                                        

Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a) - określenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg, których zarządcą jest Burmistrz 

Gminy i Miasta Lubomierz, 

 

Głosowano w sprawie: 
- określenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg, których zarządcą jest Burmistrz 

Gminy i Miasta Lubomierz.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, Krzysztof 

Mytych, Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala 

BRAK GŁOSU (1) 

Anna Kalińska 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Zając. 

Uchwała nr XXI/136/2020 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie określenia 

stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg, których zarządcą jest Burmistrz Gminy                

i Miasta Lubomierz,  
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b) - przyjęcie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy i Miasta 

Lubomierz, 

 

Głosowano w sprawie: 
- przyjęcie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy i Miasta 

Lubomierz.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, 

Krzysztof Mytych, Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala 

NIEOBECNI (1). 

Marcin Zając. 

Uchwała nr XXI/137/2020 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie przyjęcie 

Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy i Miasta Lubomierz, 

 

c) - zmian budżetu na 2020 rok. 

Skarbnik GiM Elżbieta Jaśkiewicz – uzasadniła zasadność przedstawionego projekt uchwały:      

I. Dokonano zmniejszeń planu wydatków budżetu gminy na kwotę 215.720,00 zł w tym: 

1. w rozdz.85215 i 85219 zmniejszenie planu wydatków MGOPS w Lubomierzu o kwotę 

67.450,00 zł, 

2. w rozdz.85401 i 85417 zmniejszenie planu wydatków Zespołu Szkolno-Przedszkolnego 

w Lubomierzu o kwotę 51.000,00 zł, 

3. w rozdz.85504 zmniejszenie planu wydatków MGOPS w Lubomierzu o kwotę 

34.270,00 zł, 

4. w rozdz.85505 zmniejszenie planu wydatków Żłobka Gminnego w Wojciechowie o 

kwotę 55.000,00 zł, 

5. w rozdz.90095 zmniejszenie planu wydatków Urzędu Gminy i Miasta w Lubomierzu w 

związku ze zmianą przeznaczenia Funduszu Sołeckiego sołectwa Chmieleń o kwotę 

500,00 zł, 

6. w rozdz.92601 zmniejszenie planu wydatków Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w 

Lubomierzu   o kwotę 5.500,00 zł, 

7. w rozdz.92605 zmniejszenie planu wydatków Urzędu Gminy i Miasta w Lubomierzu w 

związku ze zmianą przeznaczenia Funduszu Sołeckiego sołectwa Chmieleń o kwotę 

2.000,00 zł. 

 

II. Dokonano zwiększeń planu wydatków budżetu gminy na kwotę 215.720,00 zł w tym: 

1. w rozdz.75412 zwiększenie planu wydatków Urzędu Gminy i Miasta w Lubomierzu w 

związku ze zmianą przeznaczenia Funduszu Sołeckiego sołectwa Chmieleń o kwotę 

2.500,00 zł, 
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2. w rozdz.80101 zwiększenie planu wydatków Zespołu Szkolno-Przedszkolnego                                

w Lubomierzu na wynagrodzenia osobowe pracowników o kwotę 56.500,00 zł,  

3. w rozdz.80104 zwiększenie planu wydatków Urzędu Gminy i Miasta w 

Lubomierzu na przekazanie dotacji dla gmin ponoszących wydatki na 

utrzymanie przedszkoli, do których uczęszczają dzieci zamieszkałe na terenie 

Gminy Lubomierz o kwotę 156.720,00 zł. 

 

III. Po wprowadzeniu powyższych zmian plan dochodów i wydatków wynosi: 

   Plan dochodów 35.969.925,90 zł w tym: bieżące 34.977.925,90 zł, majątkowe 992.000,00 zł. 

   Plan wydatków 32.288.225,90 zł w tym: bieżące 31.433.892,90 zł, majątkowe 854.333,00 zł. 

 

Wiceprzewodniczący RMG Mariusz Kozłowski – czy do końca roku wystarczy nam środków 

finansowych? 

Skarbnik GiM Elżbieta Jaśkiewicz – musimy zabezpieczyć wydatki do końca roku. Mamy 

nadzieję, że sytuacja ulegnie zmianie, czekamy na subwencję oświatową, na wzrost dochodów 

z tytułu sprzedaży nieruchomości itd. 

Głosowano w sprawie: 
- zmian budżetu na 2020 rok.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Roman Moskwa, Alicja Murawska, 

Krzysztof Mytych, Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Zając. 

 

 

Uchwała nr XXI/138/2020 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie zmian budżetu 

na 2020 rok. 
 

Ad.14                                                                                                                                                         

Zapytania i interpelacje – BRAK. 

 

Ad.15                                                                                                                                                         

Odpowiedzi na zapytania i interpelacje – BRAK. 

 

Ad.16                                                                                                                                                       

W Sprawach różnych: 

Radny Tadeusz Andruszków – zapytał o spór dot. linii telefonicznej biegnącej przez prywatną 

posesję. 



                                                                - 13 - 

Sekretarz GiM Adam Skrzydłowski – sprawa jest w sądzie. Faktycznie przewód przebiega 

przez teren prywatny innej osoby, niż osoby korzystającej z telefonu prywatnego. 

Próbowałem interweniować, niestety negocjacje niewiele zmieniły. 

Radny Tadeusz Andruszków – osoba płaci za abonament, a nie korzysta z telefonu 

stacjonarnego. Problem tkwi w tym, że mieszka tam również osoba niepełnosprawna. 

Musimy pochylić się nad problemem w celu pomocy. 

Sekretarz GiM Adam Skrzydłowski – możemy zeskanować dokumentację, przeglądnąć                      

i przeanalizować. 

Wiceprzewodniczący RMG Mariusz Kozłowski -  zwrócił uwagę na brak realizacji 

zagadnienia w zakresie wytyczenia tras ścieżek rowerowych. Inne miejscowości mają 

wyznaczone miejsca do przejazdu, odpowiednio oznakowane, np. w Szklarskiej Porębie. 

Widmo Pandemii  - SARS-CoV – 2 odwróciło uwagę od innych spraw.  Dodatkowe środki 

finansowe z Urzędu Marszałkowskiego  zostają  przeznaczone na zwalczanie skutków 

pandemii. 

Radna Anna Kalińska – miało być spotkanie w sprawie odnowienia tras rowerowych, 

wykorzystanie dróg śródpolnych, szutrowych. Niestety nie doszło do spotkania. Należałoby 

powrócić do realizacji tematu. Miało być zorganizowane spotkanie z sołtysami. 

Radny Radosław Chorążyczewski – nawiązał do ścieżek rowerowych (wypowiedź radnego 

Kozłowskiego), połączenia z gminami ościennymi. Jest potrzeba kontynuacji tematu                             

i doprowadzenia do końca. Ponadto kolejny problem – konsultacji społecznych w Pławnej, 

jaki jest przebieg? 

Sekretarz GiM Adam Skrzydłowski – tj. inwestycja na 4 – 5 lat.  Właściciel kopalni                   

w Wojciechowie spotka się z nami. Temat została podany do publicznej informacji. Czekamy 

na uwagi. 

Radna Anna Kalińska – odnośnie drogi szutrowej w kierunku Milęcice do Pławnej - była 

Straż Miejska (minął tydzień), ale nie wiem czy coś się zmieniło? W kwestii  fotopułapek, czy 

jest jakiś ustalony schemat wypożyczenia, zawieszania? Poza tym kwestia odbioru odpadów 

wielkogabarytowych, które nie są odbierane, czy jest szansa na zmianę sytuacji? 

Sekretarz GiM Adam Skrzydłowski – w sprawie drogi szutrowej – wykonawca zobowiązał 

się do jej naprawy. W sprawie odbioru odpadów wielkogabarytowych, jedziemy                                   

z burmistrzem do Lubawki do firmy „Sanikom”, zobaczymy jakie będą zmiany, jakie 

ustalenia. Fotopułapki zostały zawieszone. W przypadku złapania kogoś na gorącym uczynku, 

będą wystawiane mandaty, będą kary. Tak naprawdę ludzie pilnują sami siebie. 

Radna Krystyna Andrzejczak – nawiązała do rozmowy na ostatniej komisji była mowa o 

nierzetelnym wykonaniu prac na drodze k/przystanku (na obwodnicy) w Lubomierzu, czy                 

w tej sprawie podjęto działania w stronę  ZDP o usunięcie mankamentu? 
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Sekretarz GiM Adam Skrzydłowski – podobno zostało wysłane pismo w tym temacie. 

Radna Anna Kalińska – powróciła do tematu ścieżek rowerowych. Tym tematem miała się 

zająć Komisja Wsi, Budownictwa i Ochrony Środowiska. 

Przewodniczący RMG Michał Pater – przypomniał – został postawiony wniosek w sprawie 

ścieżek rowerowych i zorganizowania spotkania. Zadanie zostało zlecone do wykonania przez 

Lubomierskie Centrum Kultury. Jeśli „będzie zielone światło” ze strony burmistrza o 

zorganizowanie spotkania, to się ono odbędzie. 

Radny Radosław Chorążyczewski – wskazał na początek sprawy – zorganizowanie spotkania 

z sołtysami (od tego należy rozpocząć). Wspólnie przeanalizować temat. Chętnie pochyli się 

nad tematem i przyłączy się do prac, udzielając wskazówek. Poniekąd Pławna ma już pewne 

doświadczenie w tej materii. 

Radny Krzysztof Mytych – nawiązał do pisma z ZUOK „Izery” w sprawie wykaszania rzek. 

W roku ubiegłym było wykaszanie krzaków nad rzeką w Olesznej Podgórskiej. Po czym 

nastąpił szybki wzrost trawy (po nawozie). 

Sekretarz GiM Adam Skrzydłowski – wielokrotnie rozmawialiśmy w urzędzie na ten temat. 

Ludzie mają w fatalnym stanie przydomowe szamba. Będzie niższa oferta cenowa dla osób 

korzystających częściej z wywozu szamba. Szukamy innych rozwiązań w celu mobilizacji 

ludzi do zwiększenia częstotliwości wywozu szamba. 

Przewodnicząca Komisji Wsi, Budownictwa i Ochrony Środowiska Małgorzata Pasierbska               

– zapytała – czy w planie napraw dróg ujęta jest droga dojazdowa na cmentarz w Golejowie? 

Jeśli chodzi zajmowanie się tematem ścieżek rowerowych przez Komisję Wsi…, to nie 

przypomina sobie takiego indywidualnego zaangażowania tematem.  

Sekretarz GiM Adam Skrzydłowski – odpowiedział – kierownik Referatu Technicznego 

zakończył objazd dróg na terenie gminy. Szczegóły omówi z Państwem na posiedzeniach 

komisji. 

Radna Anna Kalińska – potwierdziła dyskusje o traktach turystycznych na posiedzeniach 

komisji. 

Wiceprzewodniczący RMG Mariusz Kozłowski – ścieżka rowerowa przebiegająca przez 

odcinek w Pławnej, została uwzględniona w z Nadleśnictwem. Powinna powstać mapa 

turystyczna gminy. Powinny zostać wykonane tablice informacyjne (około 20 – 30)                               

i rozmieszczone w miejscach widocznych. Na krzyżówkach , na drzewach powinna być 

namalowana informacja, gdzie osoba się znajduje. Myślę, że dwie osoby mogą to 

przygotować.  Znając lokalizację możemy nakreślić na mapie informacje o ścieżkach 

rowerowych, traktach turystycznych. Mogę osobiście przyłączyć się do tych prac. 

Radna Anna Kalińska – oczywiście zgadza się ze swoim przedmówcą, ale byłoby wskazane 

umieszczenie również informacji o ścieżkach spacerowych. Sołtysi z danych wsi będą 

najlepiej zorientowani w temacie.  
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Przewodniczący RMG Michał Pater – wniosek był postawiony w sprawie „O zorganizowanie 

spotkania z sołtysami w sprawie wytyczenia traktów turystycznych w sołectwach”, 

skierowany do dyrektora Lubomierskiego Centrum Kultury, ale dopiero  po zniesieniu 

zaostrzeń będzie możliwość realizacji zadania.  

Ad.17     

                                                                                                                                                                       

Zamknięcie obrad XXI sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz, przeprowadzonej                      

w formie online przez Przewodniczącego Rady Miejskiej Gminy Lubomierz Michała 

Patera.    

                                                                                                                                                

Kolejna sesja odbędzie się 25 czerwca 2020 roku. 

 

 

Do biura Rady Miejskiej Gminy Lubomierz wpłynęły następujące pisma: 

1. MGOPS informacja z dnia 27.04.2020 r. (data wpływu 30.04.br.), NR MGOPS/287/20                                    

„Ocena   zasobów pomocy społecznej za 2019 r., 

2. Komenda Powiatowa Państwowej Straży Pożarnej w Lwówku Śląskim z dnia 07.05.2020 r.,                      

nr PR.0761.23.2020 MM  w sprawie zakupu samochodu kwatermistrzowskiego,   

3. Zarząd Powiatu Lwóweckiego z dnia 14.05.2020 r. (data wpływu 18.05.br.), nr 

OR0021.13.2020odpowiedź w sprawie zakupu samochodu kwatermistrzowskiego, 

4. UGiM Lubomierz ROP z dnia 27.03.2020 r., nr 4004.1.2020 w sprawie zasadności uchwały o 

utrzymaniu czystości i porządku na terenie Gminy Lubomierz do Prokuratury Rejonowej w Lwówku 

Śląskim, 

5. UGiM Lubomierz RF – realizacja wydatków na OSP w Gminie Lubomierz (wg stanu na dzień 

18.05.2020 r.), 

6. UGiM  Lubomierz ROP z dnia 14.05.2020 r. (data wpływu 18.05.br.), nr ROP.4004.1.2020 w 

sprawie udostępnienia informacji publicznej, dot. wynagrodzeń nauczycieli, 

7. ZUOK „Izery” sp. z o.o. w Lubomierzu z dnia 06.05.2020 r. (data wpływu 07.05.br.) – wyjaśnienie 

dot. zanieczyszczenia rzeki Oldzy w dniu 31.03.2020 r. około godz. 13:30, 

8. UGiM Lubomierz RF – realizacja  Funduszu Sołeckiego (wg stanu na dzień 18.05.2020 r.), 

9. Zarząd Dróg Powiatowych w Lwówku Śląskim z dnia 18.05.2020 r., nr ZDP.1287/20 – informacja         

w sprawie obniżenia uskoku na jezdni. 
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Przewodniczący 

Rady Miejskiej Gminy Lubomierz 

                                                                  Michał Pater  

  

 

Przygotował(a): Mariola Laskowska 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 

 


